



Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី 26 ខែ សីហា ឆ្នាំ 2024

ជូនចំពោះក្រុមគ្រួសាររបស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្គ័រ៖

នៅពេលដែលយើងអង្រួនកណ្តឹងក្នុងឆ្នាំសិក្សា 2024-2025 ខ្ញុំពិតជារំភើបចិត្តនៅពេលនិយាយថា **សាគមន៍ដល់ការត្រឡប់មករៀនវិញ** ទៅកាន់សិស្សានុសិស្ស និងក្រុមគ្រួសាររបស់យើងទាំងអស់។ ខ្ញុំក៏ចង់សម្តែងនូវការដឹងគុណរបស់ខ្ញុំចំពោះនិយោជិករបស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្គ័រ ដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង - អ្នកដឹកនាំសាលា គ្រូបង្រៀន ការិយាល័យកណ្តាល និងបុគ្គលិកផ្នែកគាំទ្រ ចំពោះការខិតខំប្រឹងប្រែងឥតឈប់ឈររបស់ពួកគាត់ដើម្បីរៀបចំសម្រាប់ឆ្នាំដ៏មានជោគជ័យ។ ពួកគាត់បានធ្វើការយ៉ាងខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីធានាថា សិស្សត្រឡប់ទៅកាន់អគារស្នាក់ និងមានសុវត្ថិភាព ថ្នាក់រៀនដែលមានកម្មវិធីសិក្សា និងធនធានដែលមានគុណភាពខ្ពស់ និងបរិស្ថានដែលពួកគេទទួលបាននូវការយកចិត្តទុកដាក់ពីអ្នកអប់រំដែលមានសមត្ថភាពខ្ពស់ និងការគាំទ្រយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ វីដេអូខាងក្រោមនេះពន្យល់បន្ថែមអំពីអ្វីដែលយើងសម្រេចបានក្នុងរដូវក្តៅនេះ ហើយនៅឆ្នាំសិក្សានេះ យើងនឹងផ្តោតទៅលើអ្វី៖

<https://youtu.be/yKLKpXi6HzM>

នៅទីបំផុត ខ្ញុំចង់ណែនាំលោកអ្នកទៅកាន់ធនធានថ្មីចំនួនពីរដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីត្រៀមសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារសម្រាប់ឆ្នាំនេះ និងគាំទ្រលោកអ្នកពេញឆ្នាំ។ **ក្រមសីលធម៌ (Code of Conduct)** ដែលបានរៀបចំថ្មី និងមានការអនុវត្តទៅវិញទៅមក ផ្តល់នូវព័ត៌មានសំខាន់ៗនៅលើបញ្ជីរាយឈ្មោះការិយាល័យ ច្បាប់សម្រាប់វត្តមានអវត្តមាន ច្បាប់ស្លៀកពាក់ ពិធីការសិក្សាតាមអ៊ិនធឺណិត ទំនួលខុសត្រូវរបស់សហគមន៍ សិទ្ធិរបស់សិស្ស និងអាណាព្យាបាល និងអ្វីៗជាច្រើនទៀត។ ហើយ **សៀវភៅមគ្គុទ្ទេសក៍របស់ក្រសួងអប់រំ (District Guidebook)** ថ្មី ផ្តល់នូវទូលាយ ផ្តល់ព័ត៌មានអំពី និងធនធានពីការិយាល័យសំខាន់ៗបំផុតនៅក្នុងក្រសួងអប់រំ ដើម្បីជួយគាំទ្រសិស្សានុសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារទាំងអស់ឱ្យមានជោគជ័យនៅឆ្នាំនេះ។ ខ្ញុំសូមជំរុញទឹកចិត្តលោកអ្នកឱ្យដឹងច្បាស់អំពីធនធានដ៏មានតម្លៃទាំងពីរនេះ។

នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមឆ្នាំទី 3 របស់ខ្ញុំក្នុងនាមជាអគ្គនាយកក្រសួងអប់រំរបស់លោកអ្នក ខ្ញុំមានមោទនភាព និងមានការគិតទុកជាមុន។ ហើយខ្ញុំចង់ជំរុញទឹកចិត្តសិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិកទាំងអស់ឱ្យចូលរួមជាមួយខ្ញុំក្នុងការស្វែងរកភាពរីករាយ ដែលជាតម្លៃដ៏សំខាន់មួយក្នុងចំណោមតម្លៃផ្សេងៗនៅក្នុងផែនការយុទ្ធសាស្ត្ររបស់យើងក្នុងឆ្នាំសិក្សានេះ។ សូមអរគុណចំពោះឱកាសរួមសហការដើម្បីក្លាយទៅជាក្រសួងអប់រំនៅក្នុងទីក្រុងដែលមានការរីកចម្រើនយ៉ាងលឿនបំផុតនៅក្នុងប្រទេស។

ក្នុងភាពជាដៃគូ

Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
អគ្គនាយកនៃក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្គ័រ